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                                                                              Krobia, dnia 3 kwietnia 2018 r. 
 

 

                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XLIII/2018 
 

                                   z   XLIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  26 marca 2018 r. w ZSOiZ w Krobi     

========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.30 

                   godzina zakończenia:   20.00 

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi 

     2.   Listwoń Michał               - Zastępca Burmistrza 

     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy  

                   4.   Magdalena Kurzawska     - radca prawny 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji.                    
 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 

                                                                                                                                                                     

Porządek obrad sesji :              

1.  Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

8. Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  

9. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krobia                            

i Powiatu Gostyńskiego 

         10.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

    a)  zmiany uchwały Nr XLVI/366/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                                   

28 kwietnia 2014 r. w sprawie nadania nazwy ulicy,                                                                          

b) zmiany Uchwały Nr X/77/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca                           

2011 r. w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków,                                                                                              

c) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności  zwierząt na terenie gminy Krobia w 2018 roku,                                                                    

d)  zmiany uchwały Nr XII/100/2015 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia 26 listopada  
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2015 r. w sprawie wprowadzania na terenie gminy Krobia opłaty targowej oraz 

określenia dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru,                                                                   

e) podziału gminy Krobia na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów,  

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych,                                                                   

f)  wyrażenia woli utworzenia Stowarzyszenia Samorządów Południowo-

Zachodniej Wielkopolski „Samorząd dla zrównoważonego rozwoju” i przystąpienia 

do Stowarzyszenia Gminy Krobia,                                                                                                     

g)  zmiany Uchwały Nr XXXIX/351/2017 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                        

20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej                      

Gminy Krobia  na lata 2018 - 2028,                                                                                                    

h)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018,                                                      

i )  przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Michała Archanioła                            

w Domachowie dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane                                     

w zabytkowym kościele p.w. Św. Michała Archanioła w Domachowie,                                                

j ) przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Mikołaja w Krobi dotacji                               

na prace konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym                              

Kościele p.w. Św. Mikołaja w Krobi.                                                                                        

11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                                                  

12.  Wolne głosy i wnioski.                                                                                                              

13.  Zakończenie. 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości, szczególnie stypendystów obecnych na dzisiejszej sesji. Na podstawie 

listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał.  

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.                                                                                       

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.                                                                

Burmistrz zgłosił wniosek o  uzupełnienie  porządku  obrad sesji  o rozpatrzenie  projektów 

uchwał w sprawie :                                                                                                                                                 

-  przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Michała Archanioła  w Domachowie 

dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane  w zabytkowym kościele p.w. Św. 

Michała Archanioła w Domachowie, jako pkt 10 i),                                                                                                                 

- przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Mikołaja w Krobi dotacji na prace 

konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym  Kościele p.w. Św. Mikołaja w Krobi , 

jako pkt 10 j).                                                                                                                   

Zgłoszony wniosek o uzupełnienie porządku o rozpatrzenie  uchwały  w  pkt 10i) przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych.                                                                                                              

Zgłoszony wniosek o uzupełnienie  porządku o rozpatrzenie  uchwały  w  pkt 10j) przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 

     Porządek po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  

     Pierwotny porządek stanowi załącznik do protokołu. 
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     Ad. 3 Przyjęcie protokół  z XLII sesji.                                                                                   
Protokół  z XLII sesji przyjęto większością głosów 14 za, 1 wstrzymujący  (H. Busz),  

głosowało  15 radnych.  

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.       

     Burmistrz : wpłynęła odpowiedź Komisji bezpieczeństwa działającej przy Starostwie 

Powiatowym w Gostyniu dot. zamontowania lustra w miejscowości Gogolewo oraz 

Starostowa Powiatowego dotycząca naprawy drogi w Sułkowicach.   

     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

     L. Włodarczyk : mieszkańcy zgłaszają, iż na ul. Fabrycznej nr 48 na budynku  odrywająca 

się blacha zagraża bezpieczeństwu i należałoby rozebrać to zadaszenie ponieważ przy 

silniejszych wiatrach możliwe jest uszkodzenie przechodniów.  

     J. Mikołajczak : sprawa dotyczy znaku drogowego informującego o wjeździe do 

miejscowości Chwałkowo usytuowanego przy posesji nr 53. Uważam, że powinien stanąć 

za numerami 53a i b, gdzie funkcjonują dwie firmy, do których dowożony jest towar.  

Obecne oznakowanie powoduje utrudnienie dojazdu do tych firm, które faktyczne położone 

są w miejscowości Chwałkowo.  Proszę o zwrócenie się do zarządcy tej drogi o prawidłowe 

oznakowanie informacyjne czyli przestawienie znaku o ok. 600 m ponieważ te posesje 
należą do miejscowości Chwałkowo.  

     P. Wajnert : 1. Na odcinku drogi w kierunku Grabianowa znaczne ubytki w jezdni 

utrudniają poruszanie się na tym odcinku, wymaga ona pilnej naprawy.  

     2. Temat dotyczy ul. Dworcowej w Krobi, na której w okresie większych opadów z poboczy 
spływa ziemia i piasek zanieczyszczając drogę. Odcinek tej ulicy wymaga uporządkowania. 

     M. Duda : proszę o informację o stanie realizacji projektów oświatowych.  

     Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.  

01.03 – radny Mariusz Duda uczestniczył w obchodach Narodowego Dnia Pamięci 

„Żołnierzy Wyklętych” w Rawiczu. 

02.03 – radna Genowefa Skrobała uczestniczyła w uroczystych obchodach Dnia Patrona 

Szkoły Podstawowej im. Stanisława Fenrycha w Pudliszkach z klasami integracyjnymi. 

07.03 – odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu realizacji spraw 

bieżących wynikających z kompetencji komisji. 

08.03 – uczestniczyłem w uroczystości Dnia Kobiet Klubu Złota Jesień w Krobi. 

09.03 – uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Sprawozdawczym Bractwa Kurkowego                      

w Krobi. 

15.03 – radny Hieronim Urbański uczestniczył w spotkaniu informacyjnym dot. ASF                   

w Gostyniu. 

16.03 – uczestniczyłem w okolicznościowym spotkaniu zorganizowanym przez Gminne 

Koło Hodowców i Producentów Bydła w Krobi. 
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20.03 – uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia 

Unii Gospodarczej Regionu Śremskiego – Śremski Ośrodek Wspierania Małej 

Przedsiębiorczości.  

20.03 – uczestniczyłem w tzw. „Wieczorze Hiszpańskim”, czyli etapie projektu 

realizowanym przez uczestników projektu „Wehikuł czasu” realizowanego przez 

Stowarzyszenie „Ziemia Krobska” w ramach Programu Równać Szanse Polsko 

Amerykańskiej Fundacji Wolności, którego operatorem jest Polska Fundacja                             

Dzieci i Młodzieży, przy współpracy z Gminą Krobia. 

22.03 – odbyło się posiedzenie wspólnych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu analizy 

projektów uchwał na 43. sesję Rady Miejskiej w Krobi, omówienia spraw bieżących oraz 

podziału tzw. wolnych środków za 2017 rok. 

26.03  - odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu analizy 

projektów uchwał na 43. sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw bieżących. 

26.03 - odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów uchwał 

na 43. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił  Burmistrz Krobi,  które stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

     Ad. 8  Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  

Zgodnie z uchwałą Nr XLII/366/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 lutego 2018 r. 

stypendia za wyniki w nauce za I semestr w roku szkolnym 2017/2018 wręczyli                  

uczniom : Przewodniczący Rady Miejskiej, przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw                    

Społecznych oraz Burmistrz Krobi. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

G. Skrobała wszystkim stypendystom, rodzicom, opiekunom złożyła serdeczne gratulacje.   

Ad. 9 Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krobia                            

i Powiatu Gostyńskiego.  

Ireneusz Rolnik Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu                   

i informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 

Gostyńskiego za 2017 rok, stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu.  

K. Perdon : czy mieszkańcy na terenie naszej gminy mogą czuć się bezpiecznie?                                       

I. Rolnik :  jesteśmy bardzo bezpiecznym powiatem. Z 9 na 10 sprawców jest 

zatrzymanych, jak pokazują to statystyki.  Krobia jest na trzecim miejscu po Gostyniu                      

i Piaskach jako bezpieczne miasto, lecz liczba mieszkańców chyba to powoduje. Z reguły 

osoby powodujące zdarzenia zagrażające to z reguły miejscowi chłopcy.                                                

J. Mikołajczak : ponieważ powiedział  pan, że każdy mieszkaniec powinien znać swojego 

dzielnicowego, proponuję aby wydrukować zdjęcie danego dzielnicowego z imieniem i 

nazwiskiem oraz nr telefonu i my sołtysi zamieścimy to w gablotach.                                                      

I. Rolnik :  młodsze osoby znają dzielnicowych bo korzystają z internetu,                           

starsze oczywiście nie.                                                                                                                  

L. Bem : w budżecie zaplanowano środki na zakup radiowozu, na jakim to jest etapie?                    

I. Rolnik :  przeprowadzony zostanie przetarg  z płatnością 50/50. Planowany jest                          

zakup pojazdu z wyższym podwoziem z napędem na cztery koła.                                                

Sołtys Rogowa : nieoznakowane pojazdy  policji spowalniają ruch na drodze,                      

albo jadą zbyt szybko za kierowcą, który musi przyspieszać                                 
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przekraczając dozwoloną prędkość na trasie do Gostynia.                                                                                                                                           

I. Rolnik :  jeśli dotyczy to ruchu  z Krobi do Gostynia to są tam ograniczenia                             

i faktycznie może to kierowców denerwować.  Samochody policji także muszą się poruszać                           

zgodnie z obowiązującymi znakami na danym terenie.                                                                                       

Salę obrad opuścił radny D. Szpruta.                                                                                                

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w  Gostyniu  bryg. Tomasz Banaszak 

przedstawił informację Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu 

o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie Powiatu Gostyńskiego oraz gminy                          

Krobia za rok 2017, stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu.                                                                                           

J. Mikołajczak : wymienił pan firmy objęte monitoringiem, czy Domy                                      

Pomocy Społecznej też to dotyczy?                                                                                                                                             

T. Banaszak : wykazałem firmy jakie podlegały w tym okresie kontrolą,                                       

a DPS-y nie są objęte monitoringiem.                                                                             

Burmistrz :  ile jednostek OSP nie wyjechało w tym okresie do akcji?                                                    

T. Banaszak :  na terenie gminy Krobia jedna jednostka, na terenie powiatu maksymalnie 

dwie jednostki nie brałby udziału w akcji. Młodzi ludzie poza działaniami w OSP mają 

swoje obowiązki i pracę. Jako Komenda Powiatowa jesteśmy otwarci na przyjęcie nowych 

druhów. Aby pełnić zadania druha trzeba spełniać trzy kryteria tj. kurs podstawowy strażaka 

ochotnika, posiadać pozytywną opinię lekarską o stanie zdrowia, ubezpieczanie.                                

Na prowadzony nabór ochotników chętnych wzięło udział 44 młodych osób, a po 

przeprowadzeniu całego postępowania rekrutacyjnego zakwalifikowano  20.                              

Burmistrz :  moje pytanie związane było ze zmniejszającą się liczbą                                                

osób wstępujących do jednostek OSP.   Temat ten jest podnoszony na spotkaniach                       

samorządowców związanych z zapewnieniem bezpieczeństwa kraju.                                                                                       

T. Banaszak : jest ten niepokój, lecz są to jednostkowe sytuacje, że pojazdy nie wyjeżdżały 

do akcji. Nie mieliśmy wdrożonych konkretnych działań aby tą sytuację polepszyć .  To są 

jednostkowe na szczęście momenty, gdzie dana jednostka nie bierze udziału w niesieniu 

pomocy. Na tyle mamy stabilną sieć w powiecie oraz jednostkę Krajowego                             

Systemu Ratownictwa w Pudliszkach, a także pojazd jednostki w Gogolewie                           

pozytywnie funkcjonujących w obszarze zapewnienia bezpieczeństwa.                                                        

Burmistrz :  jednostki OSP to nie tylko wyjeżdżanie do akacji, lecz także kwestia systemu 

zarządzania kryzysowego. Na dzień dzisiejszy patrząc z pespektywy samorządu to jest 

jedyna formacja obecnie, która może w sposób bezpośredni włączyć się do usuwania szkód 

i występowania w akacjach, kiedy występują zniszczenia. OSP to struktury, na których 

można oprzeć działania w momentach krytycznych i nie wyobrażam sobie takich działań w 

oparciu tylko o Państwową Straż Pożarną. Mamy jeszcze inny problem ponieważ                                  

w jednostce naszej jest pojazd niezapłacony od roku, a jednostka ta nie dysponuje takim 

majątkiem,  a faktura jest niedoszacowania do wykonawcy samochodu. Strażacy pomimo 

tego, że biorą udział w akcjach  mają prawo do ekwiwalentu, to solidarnie z niego nie 

korzystają. Wielokrotnie na spotkaniach wójtów i burmistrzów podnoszono kwestie 

koordynacji w sytuacjach kryzysowych tj. nawałnice, tego kto w jakim zakresie zarządza 

kryzysem. Dotyczy to przepływu i współpracy podmiotami, które to zarządzanie kryzysowe 

mają wpisane do swoich kompetencji. Myślę o Komendancie Powiatowej Straży Pożarnej, 

wójtach i burmistrzach oraz staroście. Czy nie konieczne byłoby podjęcie pewnych 

inicjatyw w celu omówienia koordynacji działań oraz spotkań w celu zacieśnienia 

współpracy w zakresie zarządzania kryzysowego. W powiecie rawickim corocznie 
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odbywają się szkolenia dla wójtów i burmistrzów w zakresie zarządzania kryzysowego.                    
W naszym powiecie takich inicjatyw nie było.  

T. Banaszak : oczywiście warto byłoby przystąpić do takich szkoleń, również w celu 

zacieśnienia współpracy, uważam to za bardzo ważne. Zespół zarządzania kryzysowego 

zwołuje starosta w ramach którego prowadzono działania przy usuwaniu skutków nawałnic. 

Po zebraniu zgłoszeniu i ocenie priorytetów pomoc docierała z opóźnianiem, z względu                    

na ilość tych zdarzeń. Z mojej strony nie było przeciwwskazań, aby taki sztab kryzysowy                     

w danym momencie zwoływać. Prowadzenie szkoleń zawsze jest możliwe i  wskazane. 

Przewodniczący Rady :  kwestie powiadamiania o zdarzeniach związane były z okresem 

wystąpienia nawałnic, które miały miejsce w weekendy. Każda sytuacja kryzysowa czegoś 

uczy, wnioski zawsze należy z nich wyciągać. 

T. Banaszek : odnośnie pojazdów pożarniczych, to są to drogie auta i przeraża to, że cały 

czas ich ceny wzrastają. Samochód, który zakupił Poniec  o pojemności 6 tys. litrów                            

wody kosztuje 1,400 tys. zł. W roku 2016 kupowaliśmy taki sam pojazd                                        

o  90 tys. zł   tańszy.  Komendant Główny Policji podjął rozmowy w Fabryce Jelcza  i taki                            

średni pojazd ratowniczo-gaśniczy ma kosztować ok. 500 tys. zł.                                                                                                          

Sołtys Rogowa : jednostki prawdopodobnie nie mają ubezpieczania i poszkodowane osoby 
oczekują wsparcia. 

T. Banaszak : jednostki są ubezpieczone i funkcjonują specjalne fundusze                                         

na takie cele dla osób poszkodowanych.                                                                                                                     

A. Sarbinowski : wszyscy strażacy na terenie gminy Krobia są ubezpieczeni,                                      

natomiast strażacy biorący udział w działaniach ratowniczo-gaśniczych posiadają kursy 

podstawowe strażaków ochotników oraz mają przeprowadzone odpowiednie badania 
lekarskie.                                                                                                                                

Ad. 10  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:                                                                         

a) zmiany uchwały Nr XLVI/366/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                                   

28 kwietnia 2014 r. w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu                                           

Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                           

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański:    komisja obradowała 

w dniu 26.03.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                                                                                                                                   

Uchwałę Nr  XLIII/372/2018  Rady  Miejskiej   w  Krobi   z dnia 26 marca 2018 r.                 

w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/366/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                                   

28 kwietnia 2014 r. w sprawie nadania nazwy ulicy, przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 

radnych.                                                                        

b) zmiany Uchwały Nr X/77/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                                      

21 czerwca 2011 r. w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej                                   

na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków.                                                                                              

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik Referatu                                           

Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                                                     

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   

w dniu 26.03.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                            

Uchwałę Nr XLIII/373/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 marca 2018 r.                          

w sprawie zmiany Uchwały Nr X/77/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca                           
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2011 r. w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na budowę 
przydomowych oczyszczalni ścieków; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 

c) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności  zwierząt na terenie gminy Krobia w 2018 roku.                                                                                                                                          

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu                                           

Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                                          

K. Perdon : w regulaminie zapisano formę świadczenia usługi weterynaryjnej przez firmę, 

proszę o informację na jaki okres zawierana jest taka umowa.                                                                 

M. Krzyżostaniak : umowa została zawarta na okres dwuletni                                                                        

Przewodniczący Komisji Rolnictwa  i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                      

w dniu 26.03.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                                                                                                

Uchwałę Nr XLIII/374/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 marca 2018 r.                           

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi                                                       

oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie gminy Krobia                                                               

w 2018 roku; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                                                                                                                      
Salę obrad opuściła radna K. Łabęda.  

d) zmiany uchwały Nr XII/100/2015 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia 26 listopada                

2015 r. w sprawie wprowadzania na terenie gminy Krobia opłaty targowej oraz 

określenia dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru.                                                                                                                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu                                           

Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                             

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała  w 

dniu 26.03.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                                                                                                

Uchwałę Nr XLIII/375/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 marca 2018 r.                           

w sprawie zmiany uchwały Nr XII/100/2015 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia 26 listopada  

2015 r. w sprawie wprowadzania na terenie gminy Krobia opłaty targowej                                        

oraz określenia dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało13 radnych.                          

e) podziału gminy Krobia na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów,                     

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.                                                                                                                                        

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu                                           
Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska.  

Burmistrz : w projekcie uchwały zostały przedstawione propozycje zmian w zakresie 

siedzib odwodowych komisji wyborczych. Zmiana wynikająca z ustaleń po posiedzeniu 

wspólnym komisji podyktowana była racjonalizowaniem wydatków związanych ze 

zmianami prawa kodeksu wyborczego określającego inne sposoby przeprowadzania 

wyborów. Zwiększono liczbę komisji do przeprowadzenia wyborów, po dwie na każdy 

obwód, jedna do liczenia głosów, a druga do przeprowadzenia głosowania.                                                                                          

Uchwałę Nr XLIII/376/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 marca 2018 r. w sprawie 

podziału gminy Krobia na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów,  granic oraz 
siedzib obwodowych komisji wyborczych; przyjęto jednomyślnie, głosowało13 radnych.                          

f) wyrażenia woli utworzenia Stowarzyszenia Samorządów Południowo                                     

-Zachodniej Wielkopolski „Samorząd dla zrównoważonego rozwoju”                                             
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i przystąpienia do Stowarzyszenia Gminy Krobia.                                                                                                                                       
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu                                           

Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska.                                                           

Przewodniczący Komisji Rolnictwa  i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała           

w dniu 26.03.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                        

P. Wajnert : w statucie zapisano, iż członkowie zarządu mogą otrzymywać nagrody za 

pełnienie funkcji w zarządzie, za konkretne działanie, inicjatywę. Kto będzie przyznawał 

taką nagrodę i czy nie będzie to powodowało rywalizacji pomiędzy tymi członkami? 

Burmistrz : jest to statut, który jest pewną propozycją i możemy proponować rożnego 

rodzaju zmiany. Warunkiem powstania tego stowarzyszenia jest to, że wszystkie gminy 

zaakcentują jednolity tekst statutu. Po przystąpieniu  i utworzeniu stowarzyszenia możemy 

inicjować zmiany. Jednak do zaproponowanych zmian wszystkie członkowie muszą 

wyrazić ich akceptacje. Po przystąpieniu do stowarzyszenia ustalona zostanie także składka 

członkowska.  Odnosząc się do  kwestii nagród osób pracujących w administracji mam takie 

wrażenie, że oczekujemy dobrze funkcjonującego państwa, które bardzo dobrze rozwiązuje 

wszelkiego rodzaju problemy życiowe mieszkańców. W sposób właściwy podejmowane są 

decyzje przez ministrów, różnych decydentów na różnych poziomach zarządzania. Bardzo 

dobrymi specjalistami są pracownicy w urzędach, administracji rządowej, czy 

samorządowej jednocześnie uważamy, że w jakiejś znacznej części można zatrudniać na 

niskich warunkach płacowych i w ogóle nie uwzględniać nagród za dobrze wykonaną i 

kreatywną pracę. Stowarzyszenie jakie powstanie przy tak licznym udziale samorządów 

przyczyni się rozwoju tego terenu, do tego aby nam się lepiej żyło. Przyczyni się do tego 

aby nie powstała na naszym terenie kopalnia odkrywkowa węgla brunatnego. Czy  mamy 

żałować, że za takie działania można przyznać jakąś nagrodę, być może o symbolicznej 

kwocie. Według mnie zapis ten nie jest kontrowersyjny i nie był także kontrowersyjny dla 

żadnego przedstawiciela samorządów biorących udział w tworzeniu statutu. 

Przewodniczący Rady : musimy patrzeć na najważniejsze cele zapisane w statucie.                            

K. Perdon : jak nasza rada będzie miała wpływ na działalność tego stowarzyszenia.                            

Na szczęście przedstawicielem w stowarzyszeniu wyznaczono Burmistrza Krobi, jednak 

brak zapisu o przedstawianiu radzie  sprawozdania z podejmowanych działań.                                      

Burmistrz : jest to kwestia otwarta funkcjonowania stowarzyszanie w oparciu o przepisy 

prawa. Sposoby sprawozdań czy informacji można by w statucie wprowadzić lecz jest to 

zbędny zapis. Gmina Krobia będzie członkiem stowarzyszenia i w mojej ocenie zarząd 

będzie zobowiązany do przedkładania sprawozdań czy informacji.  To jest stowarzyszenie 

samorządów gdzie przedstawicielami będą organy tych samorządów i będzie im zależało 
aby wszelkie informacji przekazywać.     

Uchwałę Nr XLIII/377/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 marca 2018 r. w sprawie 

wyrażenia woli utworzenia Stowarzyszenia Samorządów Południowo-Zachodniej 

Wielkopolski „Samorząd dla zrównoważonego rozwoju” i przystąpienia do Stowarzysz 
Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.      

g)  zmiany Uchwały Nr XXXIX/351/2017  Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                              

28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej                          

Gminy Krobia  na lata 2018 – 2028.                                                                                                                             

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił  Skarbnik   Gminy D.Walczak.                                                                         

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu 26.03.2018 r.                             
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i  projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie.                                                              

Uchwałę Nr XLIII/378/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 marca 2018 r.                        

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/351/2017  Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                           

28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Krobia  
na lata 2017 - 2028, przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 

h)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018.                                                                                                                                     

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D.Walczak.                                                                                                                  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała                                                            
w dniu 26.03.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała  pozytywnie jednogłośnie. 

R. Olejniczak : czy przebudowa drogi w Domachowie realizowana będzie także ze środków 

funduszu sołeckiego, czy tylko z budżetu gminy?   Skarbnik : bez środków funduszu 

sołeckiego.                                                                                                                                 

Uchwałę Nr XLIII/379/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 marca                                        

2018 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017;                                     

przyjęto jednomyślnie, głosowało13 radnych.                                                                                                                           

Burmistrz : uważam, że potrzeba jest zaopiniowania kolejnych dwóch uchwał przez 
Komisję Budżetu.  

Przerwa.  

i) przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Michała Archanioła w Domachowie 

dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym                                       

kościele p.w. Św. Michała Archanioła w Domachowie.                                                                                                                                                                                       

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu                                           

Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska.                                                                             

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała                                                            

w dniu 26.03.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała  pozytywnie jednogłośnie.                                                 

Uchwałę Nr XLIII/380/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 marca 2018 r. w sprawie 

przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Michała Archanioła w Domachowie dotacji 

na prace konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym kościele                                   
p.w. Św. Michała Archanioła w Domachowie; przyjęto jednomyślnie, głosowało13 radnych.     

j) przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Mikołaja w Krobi                                      

dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym                              

Kościele p.w. Św. Mikołaja w Krobi.                                                                                                                                                                                                              

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu                                           

Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska.                                                                             

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała                                                            

w dniu 26.03.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała  pozytywnie jednogłośnie.                                                 

Uchwałę Nr XLIII/381/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 marca 2018 r. w sprawie 

przyznania Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Mikołaja w Krobi dotacji                               

na prace konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym   Kościele p.w. Św. Mikołaja 

w Krobi; przyjęto jednomyślnie, głosowało13 radnych.                          

Ad. 11 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                       

Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnego L. Włodarczyka to zwrócimy się do 
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agencji w sprawie zabezpieczenia budynku przy ul. Fabrycznej w Pudliszkach.                       

Natomiast do Starostwa Powiatowego w Gostyniu skierowana zostanie interpelacja radnego                                    

J. Mikołajczaka dotycząca oznakowania w miejscowości Chwałkowo.                                

Odpowiadając na interpelację radnej P. Wajnert remont cząstkowych na drogach gminnych 

realizowany będzie w okresie wiosennym. Odnośnie spływającego błota i piasku z drogi to 

temat zostanie przeanalizowane i być może potrzeba będzie wykonania ścinku poboczy. 

Odpowiadając na interpelację radnego M. Duda odnośnie projektów edukacyjnych to są w 
trakcie realizacji.  

Przewodniczący Rady : spotkanie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych byłoby zasadne 
dla omówienia właśnie tych projektów.      

Ad.12 Wolne głosy i wnioski.    

P. Wajnert : przy drodze nr 434 stoi lampa oświetleniowa, która  wg uzyskanej informacji 

czujnik ruchu pieszego przez przejście ma być zainstalowany przez gminę. 

 Burmistrz : nic mi nie wiadomo aby ktoś zwrócił się o przestawnie lampy przy drodze 

wojewódzkiej. Największym problemem technicznym jest doprowadzenie energii do miejsc 

które można by oświetlić. Propozycja jest by wykonać dokumentację doświetlania przejść 

dla pieszych. Zwrócę się do WZDW aby wykonali takie urządzenia jeszcze raz. Jednak o 

przestawienie lampy nikt nie zwracał się do gminy. A nie jest to takie proste ponieważ cała 

linia energetyczna jest przy drodze wojewódzkiej.  

P. Wajnert : sprawa dotyczy fosy w Krobi, mieszkaniec zwrócił się o przekazanie aby 

zwrócić się do koła wędkarskiego z Pępowa którzy znają sposób aby na forsie nie 

powstawała zielona powłoka na wodzie. Odnośnie tematyki oświaty to można by rozważyć 

utworzenie klas o profilu sportowym lub nauk ścisłych w szkole podstawowej w Krobi.     

M. Duda : nie było chętnych do takich klas, ale oczywiście można rozważyć ich utworzenie.  

Ad. 13 Zakończenie obrad  sesji.                                                                                                   

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XLIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

   Protokół sporządziła :                                                

       Aurelia Sikorska       

 


